
Rada Miejska w Swarzędzu
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu

KSSOKiS.0012.2.6.2021

Protokół nr 6/2021

Obrady rozpoczęto 17 czerwca 2021 r. o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:31 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków.

Obecni:

1. Elżbieta Cholewicka
2. Wojciech Kmieciak
3. Wanda Konys
4. Dawid Książkiewicz
5. Barbara Kucharska
6. Tomasz Lewandowski
7. Mateusz Matuszak
8. Joanna Wojtysiak-Tierling
9. Agnieszka Zawada - Chmiel

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
Posiedzenie w formie zdalnej otworzyła Z-ca Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych, Oświaty, 
Kultury i Sportu, Barbara Kucharska. Na wstępie powitała radnych, gości oraz pracowników Urzędu. Na 
podstawie załączonej do protokołu listy obecności (załącznik nr 1) stwierdził, że Komisja Spraw 
Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu jest władna do podejmowania prawomocnych wniosków, 7 
członków obecnych (2 radnych nieobecnych).

Z-ca Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu przedstawiła porządek 
obrad, który stanowi załącznik nr 2.

2. Swarzędzkie Centrum Historii i Sztuki w Swarzędzu – omówienie funkcjonowania placówki.
Funkcjonowanie jednostki omówiła Kierownik Swarzędzkiego Centrum Historii i Sztuki, H. Jałocha.
Radny D. Książkiewicz poprosił o nawiązanie przez Centrum Historii i Sztuki współpracy ze 
stowarzyszeniem Bzyk Rider.
Kierownik H. Jałocha odpowiedziała, że taka współpraca już od dawna istnieje.

Radny W. Kmieciak zapytał jak sprawdzają się w Muzeum urządzenia multimedialne, czy po paru latach 
funkcjonowania występują problemy z ich funkcjonowaniem. 
H. Jałocha odpowiedziała, że usterki naprawiane są w ramach gwarancji i nie ma większych problemów z
ich funkcjonowaniem.

3. Omówienie materiałów sesyjnych.

a) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Swarzędz na 
rok 2021.
Projekt uchwały przedstawiła skarbnik Gminy, K. Dziekan.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta i 
Gminy Swarzędz na rok 2021. 
Wyniki głosowania ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
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b) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 
Swarzędz na lata 2021 – 2043.
Projekt uchwały przedstawił Z-ca Skarbnika, Szymon Pieniowski. 
Radny D. Książkiewicz zapytał jakie będzie przeznaczenie budynku po Hotelu 3 po wykonaniu remontu. 
Z-ca Burmistrza G. Teterka  objaśnił planowane przeznaczenie budynku po wykonaniu modernizacji. 
Wypowiedź uzupełnił Burmistrz M.Szkudlarek. 
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta i Gminy Swarzędz na lata 2021 – 2043. 
Wyniki głosowania ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

c) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Swarzędzu Nr 
XVI/208/2019 z dnia 26.11.2019 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Poznańskiemu 
zmienionej uchwałą Nr XXXI/348/2020 z dnia 18.12.2020 r.
Projekt uchwały przedstawił Kierownik wydziału Inwestycji, B.Majchrzak.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w 
Swarzędzu Nr XVI/208/2019 z dnia 26.11.2019 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Poznańskiemu zmienionej uchwałą Nr XXXI/348/2020 z dnia 18.12.2020 r. 
Wyniki głosowania ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

d) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie Gminy Swarzędz.
Projekt uchwały przedstawił Z-ca Burmistrza T. Zwoliński.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie Gminy Swarzędz. 
Wyniki głosowania ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

e) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 
zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi.
Projekt uchwały przedstawił Z-ca Burmistrza T. Zwoliński.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
Wyniki głosowania ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

f) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne.
Projekt uchwały przedstawił Z-ca Burmistrza T. Zwoliński.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. 
Wyniki głosowania ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

g) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki opłaty za pojemnik lub worek o 
określonej pojemności.
Projekt uchwały przedstawił Z-ca Burmistrza T. Zwoliński.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki opłaty za pojemnik 
lub worek o określonej pojemności. 
Wyniki głosowania ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
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h) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 
kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym.
Projekt uchwały przedstawił Z-ca Burmistrza T. Zwoliński.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami 
mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w 
kompostowniku przydomowym. 
Wyniki głosowania ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

i) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują rodziny wielodzietne, o których mowa 
w ustawie z dnia 5 grudnia 2014 r. o Karcie Dużej Rodziny.
Projekt uchwały przedstawił Z-ca Burmistrza T. Zwoliński.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują rodziny 
wielodzietne, o których mowa w ustawie z dnia 5 grudnia 2014 r. o Karcie Dużej Rodziny.. 
Wyniki głosowania ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

j) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi na nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy, lub innej nieruchomości 
wykorzystywanej na cele rekreacyjno -wypoczynkowe.
Projekt uchwały przedstawił Z-ca Burmistrza T. Zwoliński.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie określenia stawki opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi na nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy, lub
innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno -wypoczynkowe. 
Wyniki głosowania ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

k) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości oraz warunków i 
trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej.
Projekt uchwały przedstawił Z-ca Burmistrza T. Zwoliński.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o 
wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 
oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 
Wyniki głosowania ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

l) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi.
Projekt uchwały przedstawił Z-ca Burmistrza T. Zwoliński.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i 
trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
Wyniki głosowania ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

m) Propozycja wprowadzenia do porządku obrad - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia 
górnych stawek opłat za usługi opróżniania zbiorników bezodpływowych i transport nieczystości 
ciekłych oraz odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości.
Projekt uchwały przedstawił Z-ca Burmistrza T. Zwoliński.
Głosowano w sprawie: Propozycja wprowadzenia do porządku obrad - Rozpatrzenie projektu uchwały w
sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi opróżniania zbiorników bezodpływowych i transport 
nieczystości ciekłych oraz odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości. 
Wyniki głosowania ZA,: 7, PRZECIW,: 0, WSTRZYMUJE SIĘ,: 0, : 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 2
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n) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie trybu postępowania o udzielenie z budżetu Gminy Swarzędz
dotacji celowych w 2021 roku na zadania związane z rozwojem rodzinnych ogrodów działkowych, 
przeznaczonych na budowę lub modernizację infrastruktury ogrodowej, sposobu ich rozliczania oraz 
sposobu kontroli wykonywania zleconego zadania.
Projekt uchwały przedstawił Z-ca Burmistrza T. Zwoliński.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie trybu postępowania o udzielenie z 
budżetu Gminy Swarzędz dotacji celowych w 2021 roku na zadania związane z rozwojem rodzinnych 
ogrodów działkowych, przeznaczonych na budowę lub modernizację infrastruktury ogrodowej, sposobu 
ich rozliczania oraz sposobu kontroli wykonywania zleconego zadania. 
Wyniki głosowania ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

o) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 
pobyt w schronisku dla osób bezdomnych oraz za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych z usługami 
opiekuńczymi.
Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor OPS, Agnieszka Maciejowicz.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 
ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych oraz za pobyt w schronisku dla osób
bezdomnych z usługami opiekuńczymi. 
Wyniki głosowania ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

p) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XII/159/2019 Rady Miejskiej w 
Swarzędzu z dnia 27 sierpnia 2019 r. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za
usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 
opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 
całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania.
Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor OPS, Agnieszka Maciejowicz.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XII/159/2019 
Rady Miejskiej w Swarzędzu z dnia 27 sierpnia 2019 r. w sprawie szczegółowych warunków 
przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 
warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 
Wyniki głosowania ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

r) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Banku Gospodarstwa Krajowego w 
2021 r. z przeznaczeniem na wykonanie kompleksowej modernizacji energetycznej budynków 
użyteczności publicznej i wielorodzinnych budynków mieszkalnych.
Projekt uchwały przedstawiła Z-ca Kierownika Wydziału Nadzoru Właścicielskiego i Transportu, A. 
Gawrysiak.
Głosowano w sprawie:rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Banku 
Gospodarstwa Krajowego w 2021 r. z przeznaczeniem na wykonanie kompleksowej modernizacji 
energetycznej budynków użyteczności publicznej i wielorodzinnych budynków mieszkalnych. 
Wyniki głosowania ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

s) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
budynku położonego na nieruchomości położonej w Swarzędzu przy ul. Kwaśniewskiego.
Projekt uchwały przedstawiła Z-ca Kierownika Wydziału Nadzoru Właścicielskiego i Transportu, A. 
Gawrysiak.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy dzierżawy budynku położonego na nieruchomości położonej w Swarzędzu przy ul. 
Kwaśniewskiego. 
Wyniki głosowania ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

t) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawca
kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej wchodzącej w skład zasobu Gminy Swarzędz.
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Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości, Anna Domasiewicz.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z 
dotychczasowym dzierżawca kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Swarzędz. 
Wyniki głosowania ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

u) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 
gruntowej na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy.
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości, Anna Domasiewicz.
Głosowano w sprawie:rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 
części nieruchomości gruntowej na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata oraz na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy. 
Wyniki głosowania ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

w) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicom i drogom wewnętrznym na terenie 
miejscowości Jasin.
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości, Anna Domasiewicz.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicom i drogom 
wewnętrznym na terenie miejscowości Jasin. 
Wyniki głosowania ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

x) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości 
Kobylnica – Bławatkowa.
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości, Anna Domasiewicz.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w 
miejscowości Kobylnica – Bławatkowa. 
Wyniki głosowania ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

y) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości 
Rabowice – Komandoria.
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości, Anna Domasiewicz.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w 
miejscowości Rabowice – Komandoria. 
Wyniki głosowania ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

z) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości 
Rabowice – Rawa.
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości, Anna Domasiewicz.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w 
miejscowości Rabowice – Rawa. 
Wyniki głosowania ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

aa) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla 
Gminy Swarzędz na lata 2021-2024
Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Architektury i Urbanistyki, Jędrzej Cesar.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki 
nad Zabytkami dla Gminy Swarzędz na lata 2021-2024. 
Wyniki głosowania ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

ab) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LII/316/2010 Rady Miejskiej w 
Swarzędzu z dnia 9 lutego 2010 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Swarzędz, obejmującego wieś Łowęcin, część północną obrębu 
Jasin i część wschodnią obrębu Gortatowo oraz część Paczkowa (pow. ca. 1 160 ha)
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Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Architektury i Urbanistyki, Jędrzej Cesar.
Radny D. Książkiewicz poruszył temat zaplanowania w mpzp ciągów komunikacyjnych. Zaproponował 
zorganizowanie w tym zakresie zebrania. 
Burmistrz M. Szkudlarek odpowiedział, że ciągi komunikacyjne i rozwiązania w tym zakresie w gminie 
są ujęte w studium i wystarczy zapoznać się z tym dokumentem. Dodał, że są realizowane aktualnie duże 
inwestycje drogowe. 
Z-ca Burmistrza G. Taterka dopowiedział, że  po to gmina wywołuje plany aby blokować przebiegi dróg i
zabezpieczać tereny pod te inwestycje. Natomiast temat może zostać zaprezentowany radnym podczas 
komisji. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LII/316/2010 
Rady Miejskiej w Swarzędzu z dnia 9 lutego 2010 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Swarzędz, obejmującego wieś Łowęcin, 
część północną obrębu Jasin i część wschodnią obrębu Gortatowo oraz część Paczkowa (pow. ca. 1 160 
ha). 
Wyniki głosowania ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

ac) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „ Rejon ulic Cmentarnej i Grudzińskiego w Jasinie oraz Pszennej i 
Szkolnej w Łowęcinie”.
Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Architektury i Urbanistyki, Jędrzej Cesar.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „ Rejon ulic Cmentarnej i Grudzińskiego w Jasinie
oraz Pszennej i Szkolnej w Łowęcinie”. 
Wyniki głosowania ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

ad) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „Rejon ulic Poprzecznej i Łowieckiej w Łowęcinie”
Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Architektury i Urbanistyki, Jędrzej Cesar.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Rejon ulic Poprzecznej i Łowieckiej w 
Łowęcinie”. 
Wyniki głosowania ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

ae) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „Rejon ulic Chlebowej, Dożynkowej i Dalekiej w Gortatowie”.
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Architektury i Urbanistyki, Jędrzej Cesar.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Rejon ulic Chlebowej, Dożynkowej i Dalekiej w 
Gortatowie”. 
Wyniki głosowania ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

af) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Ośrodka Pomocy 
Społecznej.
Projekt uchwały przedstawiła Z-ca Kierownika BRM, Magdalena Kałek.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora 
Ośrodka Pomocy Społecznej. 
Wyniki głosowania ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2
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4. Sprawy bieżące.
Dyrektor Ośrodka Kultury F. Przepióra zaprosił na Dni Swarzędza organizowane w dniach 3-4 lipca. 

5. Zakończenie.
Na tym posiedzenie zakończono.

 

Z-ca Przewodniczącego
Komisji Spraw Społecznych, Oświaty,

 Kultury i Sportu

Barbara Kucharska

Przygotował(a): Biuro Rady 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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